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PARTIT SOCIALDEMÒCRATA

ELECCIONS COMUNALS

Vendrell es presenta com a 
candidata del PS per a Escaldes
El Partit Socialdemòcrata assegura que està negociant amb SDP i té pactes tancats amb els Verds

33 L’actual consellera del Comú d’Escaldes i candidata del PS, Cèlia Vendrell.

@EstefaniaGracia

L’actual consellera del Partit 
Socialdemòcrata (PS) al Co-
mú d’Escaldes-Engordany, 
Cèlia Vendrell, va anunciar 

ahir la seva candidatura a les elecci-
ons comunals de la parròquia. Tot i 
això, Vendrell va voler remarcar que 
tot i ser la «primera representant, ai-
xò no vol dir que jo encapçali la llis-
ta, doncs puc presentar-me a cònsol 
major o cònsol menor». Un fet que 
dependrà de les actuals negociaci-
ons que està realitzant el PS i de si es 
presenta sol o amb altres forçes po-
lítiques a Escaldes, «perquè no tan-
quem la porta» va afegir Vendrell. Si 
efectivament el PS es presenta en so-
litari, la consellera optarà a la candi-
datura de cònsol major, en cas que 
es presenti amb coalició, «dependrà 
de les negociacions amb les altres 
forces polítiques per decidir qui en-
capçalarà la llista». «En tot cas, sí se-
rè candidata a cònsol, major o me-
nor» va remarcar Vendrell. 

Pel que fa a les negociacions que 
està duent a terme el PS, Vendrell va 
confirmar que s’està parlant amb 
els Verds, SDP i Independents, i «en 
principi, amb els Verds el pacte està 
fet, vindrien amb nosaltres a la can-
didatura, i amb SDP, estem en con-
verses». Tot i això, Vendrell va remar-
car que el PS ha posat unes «línies 
vermelles; la primera és que nosal-
tres sí muntem una plataforma, de 
la mateixa manera que vam fer amb 
Junts en les darreres eleccions ge-
nerals, i les sigles del PS han de sor-
tir reflectides». Un aspecte que amb 
SDP segurament «no tindríem pro-
blemes, però hi ha altres companys 
d’altres parròquies que no volen que 
aparegui cap sigla de cap partit polí-
tic que integri aquesta possible pla-
taforma, i des del PS, creiem que la 
ciutadania ha de saber a qui vota». 
Una altra barrera infranquejable 
que el PS té molt present és el pacte 
amb el partit Liberal , doncs si SDP 
accepta ajuntar-se amb ells, «és una 
línia vermella que nosaltres no vo-
lem creuar per afinitats». 
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La consellera també va assegurar 
que en el comitè local d’Escales cele-
brat el passat dimecres es va donar 
l’oportunitat a altres presentacions 
com a candidat, «evidenment, està-
vem oberts, però ningú més s’hi va 
presentar i tots els membres del co-
mitè van donar suport a que jo fos el 
número u pel PS»

VIVAND D’ESCALDES / Un dels princi-
pals projectes que emprendrà el PS  
si acaba guanyant la candidatura a 
Escaldes és «iniciar un diàleg entre 
la ciutadania i el Comú», doncs se-

gons va remarcar ahir Vendrell, el 
projecte del Vivand «podia ser bo, 
però sempre hem dit que la mane-
ra amb que es va posar en lloc, no va 
ser la correcta», ja que «no es va infor-
mar d’una form adequada a la ciuta-
dania i no hi va haver un diàleg amb 
els ciutadans d’Escaldes per veure si 
el Vivand era efectivament una op-
ció que ells volien o no». I «nosaltres 
el que volem és que la ciutadania tor-
ni a agafar protagonisme i digui el 
que realment pensa». D’aquesta ma-
nera, «si la majoria del poble d’Escal-
des decideix que el Vivand ha de se-

guir, així serà, i si ha de desaparèi-
xer, que sigui perquè la ciutadania 
ho vol». 

Aquest diàleg, segons Vendrell, 
s’iniciaria amb unes converses amb 
els grups o associacions més repre-
sentatives «o no» de la ciutadania. 
De les línies que es proposessin de 
les converses, es podria fer una pos-
terior consulta, i en funció de la re-
solució, es veuria si l’avinguda Car-
lemany hauria de tornar a ser com 
abans del Vivand, un tret «difícil» 
per la consellera, tot i que també és 
possible «una solució mixta». H 
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La consellera general de Social-
democràcia i Progrés, Sílvia Bo-
net, va presentar ahir cinc pre-
guntes –que el Govern haurà de 
respondre per escrit– en relació 
a la crisi de la Universitat de les 
Valls (UDV). Aquesta tramesa de 
preguntes ve en relació a la publi-
cació del Butlletí Oficial del Prin-
cipat d’Andorra (BOPA) del passat 
19 d’agost, on es mostrava el de-
cret de retirada de l’oficialitat al 
pla d’estudis del màster en odon-
tologia de l’UDV. 

D’aquesta manera, la prime-
ra de les cinc preguntes trame-
ses demana que el Govern expli-
qui «quines han estat les motiva-
cions que han portat l’executiu a 
optar per aquesta opció i per què 
no ha aplicat el procediment es-
tablert en la legislació vigent». La 
segona pregunta remarca que no 
hi ha hagut «cap contacte amb la 
direcció de la Universitat de les 
Valls i el ministre d’Educació i 
Ensenyament, segons declaraci-
ons d’aquest mateix», per tant, 
Bonet pregunta al Govern si real-
ment considera que l’UDV com-
pleix actualment amb els com-
promisos adquirits pel titular en 
sol·licitar-ne l’autorització de cre-
ació segons els criteris de l’article 
6.4 de la llei 23/2008.

Pel que fa a la pregunta tres, la 
consellera vol que s’expliqui qui-
nes han estat les tasques de super-
visió de la Universitat de les Valls 
que ha desenvolupat el ministe-
ri d’Educació durant el curs pas-
sat i quins han estat els resultats 
i les conclusions d’aquelles tas-
ques de supervisió. Tantmateix, 
en la pregunta quatre, Bonet de-
mana al Govern quines acciones 
pensa emprendre arran de la situ-
ació actual de l’UDV. I respecte la 
cinquena pregunta, la consellera 
vol saber si el Govern ha rebut al-
gun informe de l’Agència públi-
ca sobre la Qualitat de l’Ensenya-
ment Universitari (AQUA) que de-
manés o aconsellés la renovació 
del pla d’estudis en odontologia 
de l’UDV. H  

Bonet demana 
explicacions a 
Govern vers la 
crisi de l’UDV
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